

Editor's Note / Note du directeur

David Frank

Volume 23, Number 1, Autumn 1993

URI: https://id.erudit.org/iderudit/acad23_1en01

[See table of contents](#)

Publisher(s)

The Department of History of the University of New Brunswick

ISSN

0044-5851 (print)

1712-7432 (digital)

[Explore this journal](#)

Cite this document

Frank, D. (1993). Editor's Note / Note du directeur. *Acadiensis*, 23(1), 3–3.

EDITOR'S NOTE

Preparations: Planning is underway for the Atlantic Canada Studies Conference, which meets in the spring at the University of New Brunswick in Fredericton, 5 to 7 May 1994. The call for papers has yielded a fine harvest of proposals and we look forward to your attendance at the meetings. The programme will be mailed to subscribers well in advance of the event.

Congratulations: At the annual meeting of the Canadian Historical Association it was announced that the Hilda Neatby Prize in Women's History for 1992 was awarded to Suzanne Morton for her article, "Women on Their Own: Single Mothers in Working-Class Halifax in the 1920s", which appeared in the Spring 1992 issue of *Acadiensis*. The David Alexander Prize for 1993, as announced in our back pages, is awarded to Paula C. Harris, a student from the University of New Brunswick.

Apologies: A typographical error appears on p. 13 of our Spring 1993 issue. In the sources for Table One, the beginning of the sentence at the bottom of page 13 should read: "All meat was calculated at .065/lb."

NOTE DU DIRECTEUR

Préparatifs: La planification de la Conférence des études sur l'Atlantique (Atlantic Canada Studies Conference), qui se tiendra du 5 au 7 mai à l'Université du Nouveau-Brunswick à Fredericton, est avancée. Notre demande de communications nous a valu une bonne moisson de propositions de communications et nous anticipons votre présence à la Conférence. Le programme vous sera expédié bien avant l'évènement.

Félicitations: Lors de la dernière réunion annuelle de la Société historique du Canada, le Prix Hilda Neatby en histoire des femmes a été attribué à Suzanne Morton, pour son article intitulé "Women on Their Own: Single Mothers in Working-Class Halifax in the 1920s", publié dans le numéro de printemps 1992 d'*Acadiensis*. Le prix David Alexander 1993, tel que nous l'annonçons à la fin du présent numéro, a été attribué à Paula Harris, une étudiante de l'université du Nouveau-Brunswick.

Nos excuses: Une erreur typographique s'est glissée à la page 13 de notre numéro de printemps 1993. Dans les sources du Tableau I, le début de la phrase au bas de la page 13 devrait se lire de la manière suivante: "All meat was calculated at .065/lb."

